
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 9 april 2019 

 
 
 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), H.A. 
Jansen (PvdA), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW) en J.N. de la Mar (PW) en de dames M. Mekers - Scholten 
(DSSW/ SW), C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), E.G. Bos (CDA),  
A.R. Oosterhuis (PW) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA) 

Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en W.J.N.M. de Jong 

Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld, Barendsen en Voigt en mevrouw Wielsma 

Externen: De heer De Ruiter (Projectmedewerker) en mevrouw De Wilde (regio directeur ‘s Heeren Loo) 

 
 
Afwezigen (m.k.) 

-- 

  
 

Voorzitter: De heren M. van de Kasteelen 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en meldt dat de heren Slootweg en Jansen later zijn. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d. 12 maart 2019 + toezeggingenlijst  

Naar aanleiding van de toezeggingenlijst: 
- Volgens wethouder Doeven is de vraag over de leerlingenprognoses (toezeggingnr. 2) inmiddels 

beantwoord en kan van de toezeggingenlijst af. Mevrouw Oosterhuis wijst de wethouder op het feit 
dat de beantwoording om leerlingenprognoses uit 2013 gaat. Ze vraagt of het college ook een meer 
actueler overzicht kan aanleveren. Wethouder Doeven legt uit dat leerlingenprognoses worden 
opgesteld op het moment dat het college overweegt een nieuwe school te bouwen. De 
beantwoording van de vraag over leerlingenprognoses staat als ingekomen stuk geagendeerd voor 
de commissie Sociaal Domein van 14 mei 2019. 

- De toezegging over het plaatsen van palen bij de bushalte in Frederiksoord kan volgens wethouder 
Doeven ook van de toezeggingenlijst (toezeggingnr. 9). Deze vraag is behandeld in de commissie 
Fysiek Domein en Middelen van 2 april 2019. 

Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=3183
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=390910
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=482477
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=482477


In overleg met de commissie wordt besloten om eerst agendapunt 6. Informatievoorziening college over de 
werkzaamheden van ’s Heeren Loo te behandelen en daarna agendapunt 5. Rondvraag. 

 
 
6. Informatievoorziening college over de werkzaamheden van 's Heeren Loo 

Doel bespreking 
Door middel van een presentatie worde de commissieleden door het college geïnformeerd over de komst 
van zorggroep ’s Heeren Loo naar Geeuwenbrug. 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Aan de hand van een PowerPoint presentatie informeren de heer De Ruiter (Projectmedewerker) en 
mevrouw De Wilde (regio directeur ‘s Heeren Loo) de commissie over de werkzaamheden van ’s Heeren Loo 
en de komst naar Geeuwenbrug. De presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
5. Rondvraag 

Onderwerp: WMO-aanvragen 
Mevrouw Oosterhuis (Progressief Westerveld) 

Vragen 
1. Is het college bekend met het feit dat inwoners niet standaard op de hoogte worden gebracht van 

bezwaarmogelijkheden tegen beslissingen in het kader van WMO-aanvragen? 
2. Is het college met ons van mening dat dit wel zou moeten gebeuren, mede omdat dit wettelijk 

verplicht is? 
3. En dat inwoners er ook op gewezen zouden moeten worden op de mogelijkheid tot ondersteuning 

bij het indienen van een eventueel bezwaar door een onafhankelijke instantie? 
4. Kan het college zorgdragen voor een betere voorlichting hierover door op het bovenstaande te 

wijzen in haar reacties op aanvragen? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Het zou volgens wethouder De Haas een keer gebeurd kunnen zijn dat een inwoner niet op de hoogte is 
gebracht van bezwaarmogelijkheden tegen een beslissing in het kader van een WMO-aanvraag, maar dit is 
beslist niet standaard. In de beschikking is een bezwaarclausule opgenomen. Bij een afwijzing wordt 
standaard een brochure over de mogelijkheden van het maken van bezwaar meegestuurd. De vraag over 
een betere voorlichting is volgens wethouder De Haas dan ook niet van toepassing.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
7. Voorstel samenlevingsakkoorden 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 

1. Vaststellen van het kader voor het opstellen van de Samenlevingsakkoorden (zoals genoemd bij 
de algemene uitgangspunten in het voorstel). 

Besluitpunt 2 
2. Starten met het opstellen van een drietal Samenlevingsakkoorden als bouwsteen voor de 

Omgevings- en Strategische visie: een Sociaal akkoord, een Duurzaam akkoord en een 
Economisch akkoord. 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk. 

Toezegging 
- Op verzoek van de commissie zegt wethouder De Jong toe om een tijdslijn en een onderdeel over 

communicatie als bijlage aan het raadsvoorstel over samenlevingsakkoorden toe te voegen, 
alvorens deze te agenderen voor de raadsvergadering van 23 april 2019. 

- Het college is bereid om de vraag van de heer Van der Weyde om de opdrachtformulering richting 
het extern bureau dat is betrokken bij de uitvoering van de samenlevingsakkoorden als bijlage aan 
het raadsvoorstel toe te voegen, in beraad te nemen. Wethouder De Jong zegt toe in een later 
stadium de heer Van der Weyde van een antwoord te voorzien. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=701588
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=2733271


Aantekeningen 
- Volgens wethouder De Jong is een van de doelen van het opstellen van samenlevingsakkoorden om 

hoger op de participatieladder te komen. 
- Voor de heer Jansen blijft het vaag wat de rol van de raad is. Hij vraagt het college om meer 

informatie over de financiën die voor de samenlevingsakkoorden schijnen te zijn uitgetrokken. Hij 
wil dat de raadsleden meer bij de onderwerpen worden betrokken.  

- De heer Van der Weyde vraagt naar wat een samenlevingsakkoord precies inhoudt. Hij vraagt zich 
af hoe we input krijgen vanuit de samenleving. 

- Mevrouw Oosterhuis wil een voortvarende start maken met het verder uitwerken van de thema’s. 
- Het stuk roept voor de heer Rosink verschillende vragen op, hij is van mening dat het stuk nog 

wazig en ingewikkeld is.  
- Volgens mevrouw Mulder wil van het college weten wanneer er een start wordt gemaakt met de 

uitvoering en wat de rol van de raadsleden is. Daarnaast wil ze graag meer helderheid over de 
beslispunten.  

- De heer Schoenmaker vraagt zich af in hoeverre de inwoners op de hoogte zijn. Hij adviseert het 
college om het proces vooral te delen.  

- In het kader van de omgevingsvisie gaat de gemeente in gesprek met inwoners. De raad wordt van 
harte uitgenodigd om hier ook aan deel te nemen. Het college gaat in dit geval naar de inwoners 
toe en wil daarmee veel input ophalen. Volgens wethouder De Jong is er veel samenhang tussen de 
samenlevingsakkoorden, de omgevingswet en omgevingsvisie. Er zal met name veel aandacht zijn 
voor kleine kernen.  

- In de maand mei aanstaande worden onder leiding van een extern bureau allerlei activiteiten 
georganiseerd om in gesprek te gaan met inwoners van de gemeente Westerveld en daarnaast 
draagvlak te creëren. Zowel ambtenaren, collegeleden als raadsleden worden namens wethouder 
De Jong uitgenodigd om hieraan deel te nemen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
In overleg met de commissie wordt besloten om eerst agendapunt 9. Voorstel gewijzigde begroting 2019 
Reestmond te behandelen en daarna agendapunt 8. Agendavoorstel Progressief Westerveld over 
onafhankelijke cliëntondersteuning. 
 
De voorzitter schorst om 21:42 de vergadering. 
De vergadering wordt om 21:50 uur hervat. 
 

9. Voorstel gewijzigde begroting 2019 Reestmond 

Voorgesteld besluit 
 
Besluitpunt 1 
Kennis nemen van de herziene begroting 2019 van de GR Reestmond 
 
Besluitpunt 2 
Op de herziene begroting 2019 van de GR Reestmond de zienswijze in dienen waar in staat dat het 
herinrichtingsplan kritisch moet worden gevolgd en de noodzaak en omvang van de frictiekosten goed 
moet worden onderbouwd. Reestmond dient vervolgens voor dekking binnen de eigen begroting te 
zorgen. 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk. De fractie van Progressief Westerveld 
neemt het initiatief om een gewijzigde zienswijze voor de raadsvergadering van 23 april 2019 aan te leveren. 

Toezegging 
--  

Aantekeningen 
- De heer De la Mar vraagt het college om na de zomer met een tussenrapportage te komen om te 

kunnen beoordelen in hoeverre de huidige begroting in de pas loopt. Mocht de conclusie zijn dat 
dit niet het geval is, dan zou volgens de heer De la Mar andere oplossingen overwogen kunnen 
worden. Hij stelt voor om hier een zin in de zienswijze over op te nemen. Voor nu stelt hij voor om 
in te stemmen met de voorliggende begroting. 

- De heer Schoenmaker spreekt uit waarde te hechten aan de begroting en wenst geen verrassingen 
meer achteraf. 

- Op zicht vindt wethouder Doeven het voorstel om na de zomer een tussenrapportage bij de raad 
aan te bieden geen gek idee. Hij is bereid deze wens voor te leggen aan het dagelijks bestuur van 
Reestmond. 

 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=3048701


Op verzoek van het college legt de commissievoorzitter de vraag voor om de heer Kuipers (directeur 
Reestmond) het woord te laten voeren. De commissie gaat hiermee akkoord. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

8. Agendavoorstel Progressief Westerveld over onafhankelijke cliëntondersteuning 

Doel bespreking 
De fractie van Progressief Westerveld wil met name van gedachten wisselen over de gevolgen van de 
herstructurering voor de cliëntondersteuning aan de mensen met een verstandelijke beperking. Daarbij stelt 
ze de volgende vragen: 

- In de presentatie werd aan MEE alleen OCO toegestaan voor sociaaljuridische hulpvragen. Zijn de 
andere organisaties voldoende in staat om mensen met een    verstandelijke beperking te 
ondersteunen? 

- Er worden nu vier organisaties verantwoordelijk voor OCO. Hoe regel je de onderlinge afstemming 
en hoe voorkom je dat organisaties begeleiding bieden waar zij niet voor toegerust zijn? 

- Hoe bewaak je de kwaliteit van de ondersteuning van de verschillende partners? 

Conclusie voorzitter 
Het agendavoorstel opnieuw agenderen voor de commissie Sociaal Domein van 14 mei 2019 

Toezegging 
--  

Aantekeningen 
Gezien het tijdstip stelt de voorzitter voor om het agendavoorstel voor nu van de agenda af te voeren. 
Daarnaast wordt geconstateerd dat de aanvullende stukken in een laat stadium zijn ontvangen. De indiener 
van het agendavoorstel gaat hiermee akkoord.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

10. Ingekomen stukken en mededelingen 

De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 
11. Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: B&W besluit over toekennen gemeentelijke bijdrage experimenten 
Slootweg en Dollemkamp 

Vragen vanuit de commissie 
- De heer Slootweg vraagt het college wat het experiment daadwerkelijk inhoudt en hoe per 

experiment de bedragen tot stand zijn gekomen. 
- Mevrouw Dollekamp vraagt zich af of het geld dat met de experimenten is gemoeid bestemd is voor 

Westerveldse organisaties en of de mogelijkheid bestaat dat de uitvoering van een experiment wordt 
aangestuurd door een organisatie buiten de gemeente Westerveld.  

Toezegging 
Wethouder De Haas zegt toe dat hij de vraag van de heer Slootweg over toekennen gemeentelijke bijdrage 
experimenten schriftelijk zal beantwoorden. Hij heeft het voornemen om aan te geven wat het experiment 
behelst en welk bedrag is toegekend. 

Beantwoording college 
Volgens wethouder De Haas mag er van uit gegaan worden dat de experimenten door Westerveldse 
organisaties worden uitgevoerd en het geen zuigkracht heeft naar andere gemeenten. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
12. Informatie van het college over verbonden partijen 

Er is geen informatie van het college over verbonden partijen ontvangen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
13. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:39  uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=6839753
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=9360460
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=9631268
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=9631268
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=9829324
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190409_1?start=9834145


 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 14 mei 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    M. van de Kasteelen    


